



Hilton
GUANGZHOU BAIYUN
广州万富希尔顿酒店

SEASON'S
GREETINGS
2021



浪漫冬日，佳节欢聚

Embracing the Festive Season

节日的钟声即将敲响，广州万富希尔顿酒店焕然一新装，给您带来缤纷浪漫的节日惊喜。赶快相约您的家人和朋友，一同探索圣诞、跨年夜、元旦节庆中的美食体验与无穷乐趣吧。

Hilton Guangzhou Baiyun is pleased to unveil a range of festive gourmet treats from traditional favorites to something more contemporary for this festive season. Bring your friends and family to celebrate 'The Purple Wonderland' Christmas and ring in 2022 with us!

酝聚酒廊 CLOUDS LOBBY LOUNGE

冬日蜜语下午茶

'Winter Whisper' Afternoon Tea

11/1/2021-12/31/2021 2:30 pm -5:00 pm

以鲜刁草烟熏三文鱼、酥炸大虾卷配牛油果酱两款咸点唤醒味蕾，再由梦龙巧克力蛋糕、柠檬玛德琳塔、冰封香草蛋糕、伯爵茶马卡龙在口中慢慢释放节日的甜蜜。在这冬日午后，约友人恣享精致下午茶套餐，在慢时光中品味每一片“雪花”的暖暖蜜意。



Embrace an enchanting culinary journey with the splendid winter-inspired afternoon tea set. Start from the dazzling savory bites, following by sweet offerings that shine with the arresting presentation and vibrant flavors.

人民币 168元*每套 (两位)

RMB168* per set for 2 persons

*以上价格需加收15%的服务费 Above prices are subject to 15% service charge

感趣自助餐厅 SENSES ALL-DAY-DINING

平安夜、圣诞节自助晚餐

Christmas Eve & Christmas Day Buffet Dinner

12/24/2021 - 12/25/2021 6:00 pm-10:00 pm

行政总厨Allen及他的厨师团队于感趣自助餐厅为您打造丰盛的味蕾及视觉饗宴：现开45公斤**蓝鳍金枪鱼**，鲷鱼刺身、牡丹虾刺身、生蚝刺身、波士顿龙虾等海鲜畅吃，酒水畅饮。经典如**圣诞火腿**、烤火鸡和各式缤纷的节日甜品不容错过。宾客尊享每人一份鲍汁扣大连鲜鲍及半只蒜蓉蒸小青龙。

圣诞老人爷爷与酒店唱诗班担当气氛组合，为现场宾客献上节日祝福和惊喜。

12月24日 成人人民币888元*每位，儿童人民币428元*每位 (1.2-1.4米)

当晚消费宾客将参与激动人心的**现场抽奖活动**，有机会赢取酒店总统套房住宿、自助晚餐月卡、iPhone 13、胶囊咖啡机、空气炸锅等大奖。

12月25日 成人人民币398元*每位，儿童人民币199元*每位 (1.2-1.4米)

Executive Chef Allen and his team present you a wide array of festive goodies, which include blue fin tuna, red snapper sashimi, spot prawn sashimi, fresh oyster, Boston lobster and more. Traditional favorites such as roasted Christmas ham, roasted turkey and festive desserts are gourmet choices you must not miss out. Pre-plated one dish of stewed abalone and steamed lobster for each guest.

Santa Claus and our hotel choir team are here to meet and greet with bags of gifts and Christmas carols.

24 December | RMB888* per adult, RMB428* per child between 1.2m to 1.4m

A joyful lucky draw for all guests will give you a chance to win a night stay at our Presidential Suite, iPhone 13, capsule coffee machine, air fryer, etc.

25 December | RMB 398* per adult, RMB199* per child between 1.2m to 1.4m

*以上价格需加收15%的服务费 Above prices are subject to 15% service charge

跨年夜、元旦自助晚餐

New Year's Eve & New Year Buffet Dinner

12/31/2021-1/1/2022 6:00 pm-10:00 pm

阿拉斯加蟹脚、波士顿龙虾钳、深海刺身等生猛海鲜从港口直达您节日欢庆的餐桌，日式寿司、现煎扒类、中西热菜及诱人甜品等缤纷呈现。酒水无限量畅饮，现场乐队倾情演奏，让辞旧迎新的时刻更添欢欣。每位宾客将额外获赠位上小青龙及大闸蟹一份。

Treat yourself and your loved ones with an unforgettable gourmet night at the threshold of the New Year. A lip-smacking array of delectable delights includes seafood on ice, sashimi and sushi, tantalizing cuts of meat and the all-time-favorite dishes. Ring in the New Year on a high note with free flow of wine and enthralling live band performances. Each guest can enjoy a portion of South Sea lobster and hairy crab.

人民币368元*每位

RMB 368* per person

变形金刚元旦假期自助午餐

Transformers Themed New Year Buffet Lunch

1/1/2022-1/3/2022, 12:00 pm-2:30 pm

新年伊始，带上孩子与家人一同享受丰盛的自助午餐美食。大厨精心准备的变形金刚主题能量区更有现做儿童汉堡、热狗、变形金刚魔方蛋糕等萌童挚爱之选。现场互动如星厨学堂、儿童DIY等，为您与孩子打造温馨的亲子时光。

Say Hello to 2022 by stepping into an exciting world of flavors with Transformers IP at Senses, and start an enjoyable parent-child bonding journey with interactive activities like cooking class for kids.

人民币188元*含一位成人及一位1.2米以下儿童

RMB188* for one adult and one child under 1.2m

*以上价格需加收15%的服务费 Above prices are subject to 15% service charge



圣诞姜饼屋单品清单

Christmas Ginger House Selling items

11/26/2021-12/31/2021

希尔顿圣诞礼篮
Hilton Christmas Hamper

¥528

巧克力圣诞老人 (中)
Chocolate Santa - Medium

¥98

圣诞姜饼
Santa Ginger Bread

¥48

巧克力圣诞老人 (小)
Chocolate Santa - Small

¥38

果仁姜饼
Nutcracker Ginger Bread

¥48

圣诞陶瓷靴子装巧克力 (小)
Pralines in Ceramic Boot - Small

¥88

圣诞姜饼老人
Santa Face Ginger Bread

¥48

圣诞陶瓷靴子装巧克力 (中)
Pralines in Ceramic Boot - Medium

¥108

圣诞曲奇
Assorted Christmas Cookies

¥28

圣诞陶瓷靴子装巧克力(大)
Pralines in Ceramic Boot - Big

¥168

巴斯勒曲奇
Basler Tit Bit

¥28

传统圣诞蛋糕
Traditional Christmas Cake

¥388

圣诞风味曲奇
Brunslì

¥28

圣诞树头水果蛋糕
Santa on the Log Christmas Fruit Cake

¥128

米兰风味曲奇
Milanese

¥28

白色城堡
White Castle Christmas Cake

¥888

星型肉桂饼
Cinnamon Star

¥38

香橙巧克力
Grand Manier Chocolate Buche de Noel

¥328

杏仁圣诞曲奇
Biberli

¥38

水果肉馅饼
Mince Pie

¥88

斯多伦
Stollen

¥68